
 
Zápisnica z desiateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, 

konaného dňa 11.  12.  2009 o 18. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní:  Ing.  Dušan Spáč, Ivan Behúl,  Ing.  Jozef Lauko,  Ing. Stanislav Beňo, 
                 Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing. Marián Vrabec                             
 
 
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  že sú v nadpolovičnej 
väčšine a sú uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrhovú komisiu 
v zložení: Ing. Dušan Spáč, Ivan Behúl, Ing. Marián Vrabec. Zároveň odsúhlasili 
overovateľov zápisnice v zložení: Marián Humenský, Jozef  Bojda.  Program zasadnutia na 
podnet Jozefa Bojdu bol pozmenený nasledovne: bod 12-diskusia bol zaradený za bod 6-
podmienky prenájmu Relax centra. Takto upravený program poslanci OZ jednohlasne 
schválili. 
 
 V informatívnej správe starosta obce informoval o voľbe riaditeľky Základnej školy 
s materskou školou v Lužiankach na nasledujúce funkčné obdobie. Z dvoch kandidátov bola 
vybraná Mgr. Soňa Kochanská, ktorá nastúpi do funkcie od 01. 01. 2010. Ďalej starosta obce 
informoval prítomných o výberovom konaní na náčelníka obecnej polície, ktoré sa uskutoční 
16. 12. 2009. Nástup náčelníka do funkcie bude od 01. 01 .2010. Do 21. 12. 2010 môžu 
podávať uchádzači o funkciu obecného policajta prihlášky. Dňa 29. 12. 2009 bude výberové 
konanie na dvoch obecných policajtov. Nástup do pracovného pomeru bude od 01. 01. 2010.  
 
 Jozef Pagačovič predniesol kontrolnú správu o plnení uznesení. 
 
 Ing. Brigita Tarinová uviedla, že nie je spokojná s dodávkami tepla do jej relaxačného 
centra Harmony, ktoré sa nachádza v druhom bloku základnej školy. Z tohto dôvodu neplatila 
nájomné v plnej výške. V miestnostiach, kde svoju podnikateľskú činnosť prevádzkuje je 8 až 
10 stupňov. Z toho dôvodu nemala v zimnom období 2008/2009 žiadnu klientelu. Za toto 
obdobie jej bolo nájomné odpustené, ale ani v letnom období 2009 nemala takú klientelu, aby 
mohla platiť nájomné v plnej výške. Taktiež uviedla, že nájomné neplatila aj z toho dôvodu, 
že jej nebolo dodávané teplo zo strany obce. V septembri 2009 požiadala obecné 
zastupiteľstvo o vybudovanie samostatného kúrenia, ale tento návrh jej bol obecným 
zastupiteľstvom zamietnutý. Jozef Pagačovič chcel vedieť, ak by obec vybudovala samostatné 
kúrenie, kto by mal znášať náklady na kúrenie. Ing. Tarinová uviedla, že nakoľko miestnosti, 
ktoré prenajíma, sú vo vlastníctve obce, náklady na kúrenie by mala znášať obec. Je ochotná 
platiť len nájomné ako doteraz. Starosta obce uviedol, že poslanci ho na zasadnutí poverili dať 
prehodnotiť zmluvy s Ing. Tarinovou právnikovi. Právnik odporučil zmluvu zrušiť. Hlavný 
kontrolór obce uviedol, že zmluva sa stala neefektívnou, treba ju prehodnotiť na základe 
novely zákona o majetku obce, ktorý nadobudol účinnosť od 01. 07. 2009. Ing. Tarinová 
uviedla, že zmluvu podpísala ešte v roku 2006, a nie je ochotná podpísať novú zmluvu podľa 
novely zákona z roku 2009.  Ing. Spáč uviedol, že nakoľko je zmluva neefektívna treba ju 
zrušiť. Starosta obce navrhol, aby poslanci hlasovali o návrhu dať Ing. Brigite Tarinovej 
výpoveď s trojmesačnou výpovednou lehotou (za zrušenie Ing. Spáč, Behúl, Ing. Lauko,  
Ing. Beňo, Bojda, Ing. Vrabec, zdržali sa Pagačovič, Humenský). 
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Jozef Trizňa chcel vedieť, v akom stave je vybudovanie polyfunkčného ihriska. 

Starosta obce uviedol, že prebieha rokovanie o zriadení polyfunkčného ihriska.  
Ivan Behúl uviedol, že polyfunkčné ihrisko by malo byť vybudované v areáli futbalového 
ihriska. Starosta obce uviedol, že ihrisko môže byť postavené len na pozemku, ktorý vlastní 
obec, inak nemôže získať financie od štátu. Pozemok, na ktorom stojí futbalové ihrisko je vo 
vlastníctve biskupského úradu. 
Jozef Trizňa  chcel vedieť, kto bol vybraný za náčelníka obecnej polície. Starosta obce 
uviedol, že výberové konanie na náčelníka obecnej polície prebehne 16. 12. 2009. Následne 
vybraného uchádzača bude schvalovať obecné zastupiteľstvo na najbližšom zasadnutí. 
 
           V diskusii Ing. Beňo požiadal starostu obce na základe sťažnosti Ing. Šaba na 
prerastanie buriny popri novovybudovanej ceste na Radošinskej ulici o predloženie projektu 
na cestu, výber dodávateľa, zmluvu o dielo, záručné lehoty, preberacie konanie, zápisnicu 
z prevzatia cesty a ďalšie doklady, ktoré sa uvedenej cesty týkajú. Ďalej požiadal starostu 
obce, aby rozpočet na jednotlivé investičné akcie bol zasielaný všetkým poslancom. Taktiež 
uviedol, že rozpočet na opravu chodníka na Rastislavovej ulici je neprimerane vysoký.  
Ing. Lauko chcel vedieť ako vyberá starosta obce pracovníkov na obecné služby. Starosta 
obce uviedol, že vyberá spomedzi uchádzačov, ktorí spĺňajú určité podmienky. Ing. Lauko 
navrhol, aby starosta obce zamestnal Ľubomíra Sochora, ktorý žije v zlých sociálnych 
podmienkach. Starosta obce uviedol, že Ľubomír Sochor nie je evidovaný na úrade práce 
a nemôže ho zamestnať na obecných službách. Starosta obce ďalej uviedol, že sa už viackrát 
snažil podať Ľubomírovi Sochorovi pomocnú ruku, ale ten o pomoc nestál. 
Jozef Bojda chcel vedieť, kedy bude dokončená  oprava javiska. Starosta obce uviedol, že 
v nasledujúcom týždni. Jozef Bojda ďalej požiadal starostu obce, aby COOP Jednota opravila 
priestor pred miestnou poštou. Starosta obce uviedol, že dá zasypať diery pred poštou 
štrkodrvou. 
Ing. Lauko požiadal, aby vývoz separovaného odpadu bol vyhlasovaný deň vopred.  
Ing. Beňo navrhol, aby obec prispievala na vykurovanie kostola. Ivan Behúl uviedol, že 
občania nevedia, kedy je zberný dvor otvorený a aby boli umiestnené na Korytovskej ulici 
tabule s pracovnou dobou. Ing. Lauko uviedol, že prístupová cesta smerom na zberný dvor je 
znečistená blatom od traktorov fy RADAR Zbehy. Požiadal starostu obce, aby ich vyzval na 
očistenie tejto cesty. Ing. Vrabec uviedol, že po výberovom konaní školská rada preberala 
sťažnosť MŠ, školskej jedálne a školského klubu, ktorí nedostávajú finančné prostriedky na 
upratovanie. Režijné náklady z uvedených zariadení sa prevádzajú na obec, a tá ich následne 
prevádza naspäť. Chcel vedieť, či obec takto postupuje. Eva Bačová uviedla, že finančné 
prostriedky po zaslaní na účet obratom prevádza naspäť. Ing. Vrabec požiadal hlavného 
kontrolóra obce, aby zistil,  načo boli finančné prostriedky použité. 
Ing. Spáč informoval prítomných o vykonanej kontrole protipožiarneho vybavenie 
podnikateľských subjektov v obci. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo rozpočet obce na rok 
2010 (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo plán kontrolnej činnosti 
na prvý polrok 2010. Do plánu kontrolnej činnosti doplnili požiadavku o špecifikáciu 
vlastných príjmov ZŠ s MŠ v Lužiankach. (všetci za). 
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 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo VZN č.3/2009 
„O miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
na území obce Lužianky“ (zdržal sa Ing. Lauko, ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo VZN č.4/2009 „O určení 
výška dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Obce Lužianky„(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo VZN č.5/2009 
„O vyhlásení záväzných častí územného plánu obce Lužianky - zmeny a doplnky 2009“ 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie návrh na zabezpečenie MHD 
v našej obci a dohodli sa na spoločnom pracovnom stretnutí na začiatku januára 2010, kde 
vyhodnotia frekvenčnú potrebu jednotlivých spojov č.21 a č.8. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo členov ústrednej inventarizačnej 
komisie v zložení: Milan Cabánek, Mgr. Alžbeta Rigová, PaedDr. Dáša Holecová,  
Mgr. Soňa Kochanská, Eva Bačová, Kvetoslava Slezáková, Ing. Boris Szorád.  
Ing. Dušan Spáč, Jozef Bojda (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo poskytnutie dotácii 
v zmysle č.6/2008 pre spoločenské organizácie v obci Lužianky (zdržal sa Ing. Lauko, ostatní 
za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo odmeny komisiám pri OZ 
v Lužiankach, ako aj starostovi obce, hlavnému kontrolórovi a členom obecnej rady (všetci 
za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach súhlasilo s poskytnutím sály Kultúrneho domu 
v Lužiankach pre poľovnícke združenie na spoločenskú akciu bezodplatne (všetci za). 
 
 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil desiate  riadne zasadnutie  
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach.   
 
 
 
 
 
Overovatelia: 

–––––––––––––––––––                            -–––––––––––––––––                                           
                            Marián Humenský            Jozef Bojda 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Renáta Bírová 


